
 Before beginning work, engage professionals: (i) to ensure that this product is appropriate for 
your intended application, that the structural components for which this product is to be used in connection 
with are sound and that the work areas are safe and free from all potential hazards including utilities and 
other services; (ii) to provide clarification if these warnings are unclear or if you do not understand any of the 
information in the installation instructions for this product. Comply with all applicable building codes. Building 
codes may vary. When using tools always comply with the applicable user manuals and instructions. Everyone in 
the vicinity of any work area must wear appropriate protective gear including gloves, footwear, eyewear, 
hardhat and appropriate clothing. Do not use this product in connection with any substance that is 
harmful to this product. Inspect and maintain this product and the structural components that it is used in 
connection with on a regular basis using professionals when appropriate. Work in a safe manner.     

                     Nail or screw hidden deck fasteners to the inside edges of outer joists (A), 
alternate edges of inner joists (B), and both edges of joists where decking is spliced (C), as 
shown above.  Hammer nails in every other hole of the hidden deck fastener.  Starting at 
one end of the joists, attach deck boards with two screws at each joist. (Fig. 1)

• Hidden deck fasteners
• Hacksaw or tin snips
• Drill and drill bit
• Hammer
• Measuring tape
• 1½" galvanized nails 
• #8×1½" screws for 2" thick decking or
  #8×1¼" screws for 5/4" thick decking.
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Spacing

Decking
Width

Materials

16"

24"

L' x W' (Fig. 2)

No surface nails

Approximate Quantities
Approx. Deck

Square Footage

WARNING

 Avant de commencer les travaux, faire appel à des professionnels: (i) pour s'assurer que ce produit 
soit adéquat pour l'application voulu, que les éléments de structure avec lesquels ce produit sera utilisé soient solides et 
en bon état et que les zones de travail soient sécuritaires et libres de tout danger potentiel, y compris les services 
d'utilité publique et autres services; (ii) pour donner des éclaircissement si ces mises en garde ne sont pas claires ou si 
vous ne comprenez pas les renseignements au sujet des notices d'installation de ce produit. Toujours se conformer aux 
codes du bâtiment en vigueur. Les codes du bâtiment peuvent varier d'un endroit à l'autre. Lorsque vous travaillez avec 
des outils, toujours se conformer aux manuels de l'utilisateur et aux instructions applicables. Toute personne qui se 
trouve à proximité de la zone des travaux doit porter un ensemble de protection approprié, y compris des gants, des 
chaussures, des lunettes de sécurité, casque de protection et vêtements appropriés. Ne pas utiliser ce produit avec 
des substances nocives. Inspecter et entretenir régulièrement ce produit et les éléments de structure avec lesquels ce 
produit est utilisé, en faisant appel à des professionnels, s'il y a lieu.  Toujours travailler de manière sécuritaire.

Aucun membre de The Peak Group of Companies (tel que défini à www.peakproducts.com) ne sera 
responsable de toute perte ou tout dommage suite à l'installation ou l'usage inadéquat de ces 
produits. Dans le cas peu probable où si l'un des membre du groupe des compagnies Peak devient 
responsable de toute perte ou tout dommage, la responsabilité totale du groupe de compagnies 
Peak sera limitée au prix d'achat au détail de ce ou ces produits. * Peak Group of Companies inclu 
Peak Innovations Inc., Peak Products Manufacturing Inc., Peak Products America Inc., Peak Products 
International Inc. et toute autre société commandée directement ou indirectement par Peak 
Innovations Inc. Les produits PEAK™ et les matériaux pertinents sont protégés par des brevets, 
designs, droits d'auteur ou marques de commerce déposées.Toutes marques de commerce déposées 
sont employées sous licence et sont possédées par Peak 
Innovations Inc. Addressee B.P. 96060, Richmond C-B, 
Canada  V7A 5J4   © 2012 

AVERTISSEMENT

                         Clouez ou vissez les fixations invisibles aux rives intérieures des solives extérieures (A), à 
toutes les deux rives des solives intérieures (B) et aux deux rives des solives où le platelage est abouté (C), 
tel que montré ci-dessus.  Clouez à tous les deux trous de la fixation invisible du patio.  En commençant à 
un bout des solives, fixez les planches du patio à l'aide de deux vis à chaque solive. (Fig. 1).

50
10
200
240
160
8

160
190
130

-

-

4"

6"

-

-

4"

6"

75
15
300
360
240
11

220
270
180

100
20
400
480
320
15

300
360
240

200
40
800
960
640
30

600
720
480

Espacement
 de solive

Largeur
du patio 

Matériels

16"

24"

Long' x large' (ill. 2)

Pas de clous de surface

Quantités approximatives
Grandeur approx.
du patio en pi2 

• Fixations invisibles pour patio
• Scie à métaux ou cisaille de ferblantier
• Perceuse et foret
• Marteau
• Ruban à mesurer
• Clous galvanisés de 1½"
• Vis #8 x 1½" pour plancher de 2" d'épaisseur
  ou vis #8 x 1¼" pour plancher de 
  5/4" d'épaisseur.
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No member of The Peak Group of Companies (as defined at www.peakproducts.com) 
shall be liable for any loss or damage resulting from the improper installation or use 
of any of these products. In the unlikely event that any member of The Peak Group of 
Companies becomes liable for any loss or damage in respect of any or all of these 
products, the aggregate liability of the Peak Group of Companies shall be limited to 
the retail purchase price of that or those products. PEAK and the colour 
green/greyish-green applied to the surface of this product are trademarks. 
Trademarks are used under license from Peak 
Innovations Inc.  P.O. Box 96060, Richmond BC, 
Canada, V7A 5J4   © 2012     peakproducts.com

peakproducts.com


